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teren zamkni�ty w rozumieniu przepisów odr�bnych, ale jakby jest to teren jednocze�nie te�
otwarty w sensie dost�pno�ci publicznej.  Nie wiem czy Panu Radnemu wystarcz� te 

wyja�nienia, bo mam jeszcze dwa punkty do omówienia, równie� s� to uwagi 

nieuwzgl�dnione, które nie wymagaj� uwzgl�dnienia czyli jakby te wnioski stowarzyszenia 

wynikaj� troszk� mo�e z pewnego nie doczytania ustale� planu czy te� jakby braku 

mo�liwo�ci interpretacji pewnych zapisów ustale� planu miejscowego, które ju� jakby 

zawieraj� te wnioski i postulaty, czyli jakby rozpatruj� te wszystkie sprawy pozytywnie. 

Dzi�kuj� bardzo. 

Przewodnicz�cy obrad – p. J. Pilch 
Dzi�kuj� bardzo Pani. Dokładnie wszystko wiemy, czy kto� z Pa�stwa jeszcze chciałby 

zabra� głos w tej sprawie? Nie widz�. Stwierdzam, �e Rada odbyła I czytanie projektu i 

zgodnie z paragrafem 36 ust. 6 Statutu Miasta Krakowa okre�lam termin wprowadzania 

autopoprawek na 18 czerwiec 2013 roku godzina 15.oo, ostateczny termin wprowadzania 

poprawek na 20 czerwca 2013 roku godzina 15.oo. Kolejny druk, projekt uchwały w trybie 

dwóch czyta�: 

UCHWALENIE MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA 
PRZESTRZENNEGO OBSZARU BIE�ANÓW – DRO�D�OWNIA. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 1281, I czytanie, referuje Pani Prezydent. 

Zast�pca Prezydenta Miasta Krakowa – p. E. Koterba 
Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego obszaru Bie�anów – Dro�d�ownia jest 

opracowywany w Instytucie Rozwoju Miast pod kierunkiem głównego projektanta Pani 

Doroty Szl�k – Dziubek. Obszar miejscowego planu obejmuje tereny poło�one w 

południowej cz��ci Krakowa w dzielnicy XII Bie�anów – Prokocim i ma bardzo wa�ne 

znaczenie dla zabezpieczenia przeciwpowodziowego. W granicach proponowanego planu 

znajduje si� teren, który został wskazany w planie zagospodarowania przestrzennego 

województwa małopolskiego i w programie małej retencji województwa małopolskiego dla 

realizacji suchego zbiornika przeciwpowodziowego Bie�anów na rzece Serafie. Dla 

sporz�dzania planu, do sporz�dzania planu przyst�piono na podstawie uchwały Rady Miasta 

Krakowa, któr� podj�to w styczniu 2012 roku i podstawowym celem planu było stworzenie 

podstaw formalnoprawnych wła�nie dla zapewnienia mo�liwo�ci budowy realizacji tego 

suchego zbiornika małej retencji Bie�anów. Projekt planu przeszedł cał� procedur� okre�lon�
w ustawie o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, uzyskał wszystkie wymagane 

opinie i uzgodnienia. Był wyło�ony do publicznego wgl�du, w wyznaczonym terminie 

wpłyn�ła jedna uwaga, która nie została uwzgl�dniona. Dzi�kuj�. 

Przewodnicz�cy obrad – p. J. Pilch 
Dzi�kuj� bardzo. Otwieram dyskusj�, czy kto� z Pa� i Panów Radnych chciałby zabra� głos? 

Nie widz�. Stwierdzam, �e Rada odbyła I czytanie projektu i zgodnie z paragrafem 36 ust. 6 

Statutu Miasta Krakowa okre�lam termin wprowadzania autopoprawek na 18 czerwca 2013 

roku, godzina 15.oo, ostateczny termin wprowadzania poprawek na 20 czerwca 2013 roku 

godzina 15.oo. Kolejny druk: 

UCHWALENIE MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA 
PRZESTRZENNEGO OBSZARU WIELICKA – WSCHÓD. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk nr 1282, I czytanie, referuje Pani Prezydent 

El�bieta Koterba. 
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Zast�pca Prezydenta Miasta Krakowa – p. E. Koterba 
Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego obszaru Wielicka – Wschód jest 

opracowywany w Biurze Planowania Przestrzennego pod kierunkiem głównego projektanta 

Agaty Gorczowskiej. Obszar obj�ty zmian� miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego poło�ony jest w południowej cz��ci Krakowa pomi�dzy ulic� Wielick�, a 

terenami kolejowymi przy Dworcu Płaszów, obszar planu obejmuje 57 ha. Do sporz�dzania 

miejscowego planu przyst�piono na podstawie uchwały Rady Miasta Krakowa z dnia 3 marca 

2010 roku. Projekt planu przeszedł cał� procedur� okre�lon� ustaw� o planowaniu i 

zagospodarowaniu przestrzennym i uzyskał wszystkie wymagane opinie i uzgodnienia, był 

wykładany do publicznego wgl�du trzykrotnie, a wi�c poddawany bardzo szczegółowym 

analizom przez wła�cicieli terenów czy te� u�ytkowników i mieszka�ców. Poniewa� po 

kolejnych wyło�eniach przychylano si� do zmian poprzez rozpatrzenie pozytywne uwag st�d 

ta ilo�� wyło�e� do publicznego wgl�du. W chwili obecnej prace nad nim s� zako�czone i 

projekt jest przygotowany do uchwalenia. 

Przewodnicz�cy obrad – p. J. Pilch 
Dzi�kuj� bardzo. Otwieram dyskusj�, czy kto� z Pa� i Panów Radnych chciałby zabra� głos? 

Bardzo prosz� Pan Włodzimierz Pietrus. 

Radny – p. W. Pietrus 
Panie Przewodnicz�cy! Pani Prezydent! 

Ja mam dwa pytania, jedno dotyczy, jedna z uwag mówi, �e na terenie planu obszar, który 

podlega zabudowie istniał obóz w czasie chyba II wojny �wiatowej, w zwi�zku z tym mam 

pytanie jakie jest stanowisko Prezydenta w tej sprawie, czy ten istniej�cy obóz  w przeszło�ci 

nie b�dzie negatywnie wpływał na ewentualne dalsze procedowanie, np. pozwolenie na 

budow�. A drugie pytanie generalne, chodzi o podwy�szanie terenów zabudowy w 

szczególno�ci zabudowy, która znajduje si� w obszarze U1 i która ewentualnie mogłaby 

wpływa� niekorzystnie na widoki w kierunku Kopca Krakusa. Dzi�kuj�. 

Przewodnicz�cy obrad – p. J. Pilch 
Dzi�kuj�, bardzo prosz� o odpowied�. 

Projektant planu Pani Agata Gorczowska 
Odpowiadaj�c na pierwsze pytanie, tak, mamy jakie� �lady istnienia takiego obozu, niestety 

na samym pocz�tku procedury, kiedy prosili�my ró�ne instytucje, Wydziały Urz�du Miasta o 

informacje na temat terenu obszaru, którym obj�ty jest miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego Wielicka – Wschód nie wpłyn�ły �adne dokumenty potwierdzaj�ce t�
informacj�, to jest pierwsza sprawa. Druga, obecnie cały teren, bo to jest na terenie MWU3 

jest zainwestowany głównie przez zabudow� mieszkaniow� wielorodzinn� i takie 

przeznaczenie uwa�am powinno pozosta�. Nie da si� kształtowaniem planistycznym tej 

sytuacji zmieni�, mo�na w ró�ny inny sposób. je�li chodzi o pytanie drugie, kształtowanie 

wysoko�ci zabudowy na terenie U1 była ona analizowana na pocz�tku przed pierwszym 

wyło�eniem projektu planu, były analizowane przekroje, widoki z Kopca, widoki na Kopiec, 

zaproponowali�my wtedy wysoko�� 25 m, która jest porównywalna do najwy�szego obiektu 

w tym otoczeniu jakim jest budynek Urz�du Miasta. Poniewa� były liczne uwagi prosz�ce o 

skorygowanie tej wysoko�ci została ona obni�ona i w tej chwili w przedstawianym Pa�stwu 

projekcie planu wynosi 21 m. Dzi�kuj� bardzo. 



LXXVI  SESJA  RADY  MIASTA  KRAKOWA 

12 czerwca 2013 r. 

23

Przewodnicz�cy obrad – p. J. Pilch 
Dzi�kuj� bardzo. Czy kto� z Pa�stwa jeszcze chciałby zabra� głos? Nie widz�. Stwierdzam, 

�e Rada odbyła I czytanie projektu i zgodnie z paragrafem 36 ust. 6 Statutu Miasta Krakowa 

okre�lam termin wprowadzania autopoprawek na 18 czerwca 2013 roku godzina 15.oo, 

ostateczny termin wprowadzania poprawek na 20 czerwca 2013 roku godzina 15.oo. 

Chciałbym tylko Pa�stwu przypomnie�, �e do tych wszystkich druków jest pozytywna opinia 

Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony 	rodowiska. Kolejny druk: 

UCHWALENIE MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA 
PRZESTRZENNEGO OBSZARU CZY�YNY – PAS STARTOWY. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 1283, I czytanie, referuje Pani Prezydent. 

Zast�pca Prezydenta Miasta Krakowa – p. E. Koterba 
Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego obszaru Czy�yny – Pas Startowy to 

powierzchnia 60,8 ha, opracowywany jest przez Instytut Rozwoju Miast. Miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego obszaru Czy�yny – Pas Startowy zlokalizowany jest w 

dzielnicy XIV Czy�yny i został opracowany na podstawie uchwały Rady Miasta Krakowa z 

23 listopada 2011 roku. Celem planu była kontrola nad zmianami w zagospodarowaniu oraz 

zapobieganie niekorzystnym przekształceniom obszaru. Projekt planu przeszedł cał�
procedur� okre�lon� w ustawie o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, został 

wyło�ony do publicznego wgl�du pomi�dzy styczniem, a lutym 2013 roku, gdzie zło�ono 60 

uwag, �adna nie została uwzgl�dniona. Prosz� Pa�stwa ten plan to jest przede wszystkim 

podj�ty z tego powodu, przypomn� w kilku zdaniach, i� jedna z firm deweloperskich realizuje 

tam bardzo du�e przedsi�wzi�cie o skali jak na Kraków mało spotykanej w zakresie 

intensywno�ci jak równie� i niektórych wska�ników, które w efekcie powoduj� zmniejszenie 

standardów �ycia mieszka�ców, mam tu na my�li przede wszystkim wska�niki miejsc 

postojowych, dlatego te� cały ten projekt jest realizowany na podstawie wydanych warunków  

zabudowy i wła�ciwie nie zabezpiecza tego, co w tym obszarze jest bardzo cenne, a 

mianowicie pasa startowego jako przestrzeni publicznej. Dlatego te� podj�li�my ten plan i 

procedujemy. W chwili obecnej niestety sytuacja wygl�da w taki sposób, �e jak macie 

Pa�stwo to przedstawione na planszy, wi�kszo�� terenu, który w planie mamy jako ziele�
zgodn� ze Studium jest ju� zabudowana, natomiast na pozostał� cz��� zostały zło�one 

pozwolenia na budow�. Dzisiaj nie potrafi� odpowiedzie� czy uda nam si� ten plan, czy uda 

nam si� zd��y� z planem i zabezpieczy� cho�by cz��� pasa startowego i terenów przed tak 

intensywnym zainwestowaniem i przed tym, aby pas startowy nie był przestrzeni� publiczn�, 
to co wła�nie plan zakłada to jest zagro�one. Tutaj macie Pa�stwo widok tej inwestycji, to co 

jest w kolorze szarym, popielatym to s� ju� wydane pozwolenia na budow�, natomiast na 

czerwono s� to zło�one pozwolenia na budow�, jak szybko ten proces nast�pi dzisiaj te�
trudno jest powiedzie�, bo te pozwolenia s� analizowane, wnioski pod k�tem zgodno�ci z 

prawem. Tak,  �e uchwalenie tego planu mo�e si� w ko�cu okaza� ju� mało skuteczne, 

natomiast by� mo�e te� jeszcze zd��ymy opanowa� na tyle sytuacj�, �e cz��� zlokalizowana 

w tej czerwonej przestrzeni pasa startowego zostanie ochroniona jak równie� wska�niki 

dotycz�c intensywno�ci zabudowy, bo my proponujemy ni�sze wska�niki zabudowy ani�eli 

były w decyzjach o warunkach, na podstawie których jest zamierzenie realizowane jak 

równie� inne wska�niki dotycz�ce miejsc postojowych. Dzi�kuj� bardzo. 

Przewodnicz�cy obrad – p. J. Pilch 
Dzi�kuj� bardzo. Otwieram dyskusj�, czy kto� z Pa� i Panów Radnych? Bardzo prosz� Pan 

Włodzimierz Pietrus. 


